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V průběhu roku 2008 navštívil naši školu štáb České televize, která zde dělala reportáž o tzv.
Norských fondech ze kterých budou plynout mimo jiné i peníze do školství. Tyto prostředky
budou použity právě k nákupu interaktivních tabulí. Naše škola byla vybrána proto, že
interaktivní tabuli již vlastní. Více se dozvíte z video reportáže.  

  

  

      

  

{youtube:http://www.youtube.com/watch?v=fuSFxJN5Tj0}
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